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OBČINA PREVALJE 
Trg 2a 
2391 Prevalje 
 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 20.03.2014 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
25. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 20. marca 2014, ob 17.00 
uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 25. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje. 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na Koroškem – hiter 
postopek. 

5. Poročilo Policijske postaje Ravne na Koroškem lokalni skupnosti za leto 2013. 
6. Predlog Programa oskrbe s pitno vodo za obdobje 2014-2017 za občino Prevalje. 
7. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
8. Pobude in vprašanja. 
9. Razno. 
 

K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje sta se udeležila župan dr. Matija TASIČ, podžupan Zdravko FAJMUT in podžupanja 
Margareta JUKIČ. 
 
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
2. Hedvika GORENŠEK 
3. Bogdan PUPAVAC 
4. Metka NAVERŠNIK 
5. Bernard PAČNIK 
6. Maks PUČELJ 
7. Matej PEČNIK 
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8. Jure PENEC 
9. Dušan GOLNAR 
10. Franc JURIČAN 
11. Ivan PUNGARTNIK  
12. Tanja KLEMENC SEKUTI (prišla ob 18. uri 3 min, po točki 7) 
13. Andrej STERMEC 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1. mag.  IRENA ODER, direktorica Koroške osrednje knjižnice dr. Franca Sušnika, k tč. 4 
2. VINKO MLAKAR, komandir policijske postaje Ravne na Koroškem, k tč. 5 
3. Meta Tasič Bukovec, Javno komunalno podjetje LOG d.o.o., k tč. 6 
4. Danilo VUTE, tajnik Občine Prevalje 
5. Marija OREŠNIK, občinska uprava 
6. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  

1. TV Uršlja, snemalci 
 
 

Pred pričetkom seje je bila minuta molka v čast pokojnemu svetniku Marjanu 
Sonjaku. 
 

 

K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Ob pričetku seje  je bilo navzočih 14 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
25. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 

 
 

 

 

K tč. 2 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 25. REDNE SEJE 

 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje je na svoji 25. redni seji, dne 20. marca 2014, soglasno sprejel 
dnevni red 25. redne seje v predlagani obliki. 
 
 

K tč. 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE  

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PREVALJE 
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Gospod Ivan Pungartnik opozori na neroden zapis glede komunalnega prispevka v letu 
2014 ter prosi za odpravo napake. Nadalje opozori na še vedno neurejeno stanje izložbe v 
nekdanjih prostorih trgovine Borovo. Gospa podžupanja pove, da je družba Borovo že dva 
meseca v postopku stečaja. V vmesnem času so kontaktirali vsaj 8 različnih oseb, ki 
sodelujejo pri stečaju, ki pa so bili neodzivni. Razloži, da so prostori predmet stečajne 
mase v Bosni in Hercegovini. Eden od odvetnikov, ki sodeluje pri stečaju, ureja  
pridobivanje kontakta odgovornih v Bosni in Hercegovini. Gospod Pungartnik se zahvali za 
prizadevnost.  
 
Gospa Metka Naveršnik omeni točko, ki se nanaša na investicijski program izgradnje 
Obrtne cone Lahovnikovo ter da še vedno ni prejela ekonomskih izračunov investicije ter 
prosi, da se svetnikom omenjen dokument predloži. Nadalje vpraša glede priprave 
pravilnika o nagradah nadzornega odbora, saj jo zanima, v kateri fazi priprave je.  
 
Gospod Bernard Pačnik opomni glede njegove pobude glede osvetlitve prehodov za 
pešce ter možnost postavitve ogledala pri križišču za Leše. Ve, da je to stvar DRSC ter ga 
zanima ali je občinska uprava poslala kakšno pobudo oziroma ali smo dobili kakšen 
odgovor. Župan je odgovoril, da odgovora še nismo prejeli ter da bomo pri križišču za Leše 
sami uredili situacijo. Gospe Naveršnik odgovori, da je mislil, da so ta ekonomske izračune 
že prejeli.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnik 24. redne seje Občinskega 
sveta Občine Prevalje. 

 
 

K tč. 4 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA KOROŠKA OSREDNJA KNJIŽNICA DR. FRANCA SUŠNIKA 
RAVNE NA KOROŠKEM – HITER POSTOPEK 

 
Gospa mag. Irena Oder, direktorica Koroške osrednje knjižnice dr. Franca Sušnika, je 
podala kratko obrazložitev. Pove, da je potrebno odlog spremeniti zaradi uskladitve s 
spremembami zakonodaje in doda, da se iz tega razloga sprejema odlok po hitrem 
postopku. Razloži, da so predmetni predlog obravnavale in sprejele tudi ostale občine 
ustanoviteljice.  
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, gospa Metka Naveršnik, pove, da se je odbor 
s predlogom Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na Koroškem – hiter postopek 
seznanil, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in sprejem 
po hitrem postopku.  
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, gospod Dušan Golnar, pove, da se je 
komisija s predlogom Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na Koroškem – hiter 
postopek seznanil, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in 
sprejem po hitrem postopku.  
 
Razprave ni bilo. 
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V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok  o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne 
na Koroškem. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 

K tč. 5 
POROČILO POLICIJSKE POSTAJE RAVNE NA KOROŠKEM  

LOKALNI SKUPNOSTI ZA LETO 2013 
 

Gospod Vinko Mlakar, komandir policijske postaje Ravne na Koroškem, poda kratek uvod 
ter obrazložitev poročila.  
 
Gospod Bernard Pačnik opozori na slabo delovanje policijskega sosveta, saj se preredko 
sestaja. Nadalje izpostavi, da je nizko število hudih prometnih nesreč tudi zaradi slabih 
cest in ljudje ne upajo prehitro voziti. Doda, da pogreša več iniciative s strani policije za 
osvetlitev prehodov za pešce. Povpraša, koliko kazni poberejo na leto ter pove, da bo 
odslej kazni pobiral tudi redar. Zaključi, da je z delom policije zelo zadovoljen.  
 
Župan pove, da je bil odgovor s strani policije glede slabih cest sličen in doda, da je 
navkljub temu krivda za povzročeno nesrečo na strani voznika.  
 
Gospod Ivan Pungartnik pove, da je gospod Pačnik na slabo delovanje policijskega 
sosveta že večkrat opozoril, vendar se stanje ne spremeni. Pohvali dobro pripravo 
poročila. Opozori, da ljudje večkrat nočejo prijaviti nekega kaznivega dejanja, saj se ne 
želijo vpletati v postopek, ki je za prijavitelja zelo obremenjujoč. Kot primere navede nasilje 
v družini, preprodaja drog in drugo. Pove tudi, da mora policija storilca zasačiti pri samem 
dejanju, kar pa je zelo težko. Posebej še izpostavi beračenje in prosjačenje za denar.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek vpraša glede kaznivih dejanj, povezanih z mamili in jo zanima 
ali je policija bolj uspešna pri reševanju teh primerov ali gre za dejanski porast tovrstnih 
dejanj.  
 
Gospod Andrej Stermec vpraša glede ukradenega občinskega štirikolesnika, če je kaj 
novega. Nadalje izpostavi, da je pobranih kazni v prometu za 38% več kot v prejšnjih letih, 
sama preiskanost kaznivih dejanj pa se skoraj ni povečala. Vpraša, ali bi lahko vzeli »ljudi 
s ceste«, ki bi pomagali pri preiskavi kaznivih dejanj. Pohvali dobro sodelovanje z revirnim 
policistom ter med policijo in gasilci v času reševanja posledic žleda.  
 
Gospod Vinko Mlakar odgovori, da je policijski sosvet sklican na predlog njegovih članov in 
doda, da če člani ne podajo predloga, se sosvet ne sestane. Nadaljuje, da se strinja, da so 
ceste v katastrofalnem stanju ter da so že večkrat podali pobude na DRSC, vendar vedno 
dobili odgovor, da država nima finančnih sredstev. Doda, da udarnih jam ni, saj jih morajo 
takoj odpraviti. Pove, da lahko vse pobude podajo policijski postaji, ki jih bo podprla. Prav 
tako se strinja, da je velik problem ter predstavlja nevarnost za pešce slaba osvetljenost 
prehodov za pešce. Glede pobiranja kazni pove, da so sicer kazni visoke, vendar če bi se 
ljudje držali pravil, kazni ne bi bilo potrebno izrekati. Posebej izpostavi uporabo mobilnih 
telefonov med vožnjo. Glede vprašanja gospoda Pungartnika odgovori, da je postopek 
velikokrat odvisen od policista, ki vodi postopek ter se strinja, da so mamila poleg 
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prekrškov v prometu največji problem. Na vprašanje glede beračenja odgovori, da 
predstavlja problem organizirano beračenje in beračenje pod prisilo. Prosi, da se tovrstni 
primeri javijo policiji. Glede tatvine štirikolesnika ne more govoriti. Nadaljuje, da je 
preiskanost kaznivih dejanj na Koroškem v samem vrhu v državi. Župan še doda, da je pri 
občanih velik strah pred vlomi, ki so se precej povečali, saj policija ni izkazala zadostne 
učinkovitosti. Pove, da je deloma pripisati krivdo tudi temu, da se je policijska uprava 
preselila dlje.  
 
Gospod Andrej Stermec vpraša glede Papir servisa; zanima ga, ali lahko policija 
posreduje, če je inšpektor izdal neko odločbo, stranka pa odločbe ne upošteva. Gospod 
Vinko Mlakar odgovori, da bodo zadevo v primeru prijave vsekakor obravnavali ter seveda 
najprej ugotovili ali so sploh pristojni. V kolikor je pristojen kateri drug organ, jim bodo 
zadevo odstopili v obravnavo. Doda, da so tudi inšpekcijske službe prekrškovni organ in 
lahko izdajo ukrepe, ki so v njihovi pristojnosti. 
 
Gospod Jure Penec izpostavi tabelo gibanja organizirane kriminalitete, ki v našem 
območju ni zaznana ter vpraša, zakaj prihaja do tega ter prosi za pojasnilo. Gospod Vinko 
Mlakar pove, da spadajo pod organizirano kriminaliteto večje skupine oseb, ki se združijo v 
zlonamerno skupino z namenom izvedbe ekstremno hujšega kaznivega dejanja. Skupine, 
ki so jih obravnavali pa ne ustrezajo tem kriterijem.  
 
Gospod Dušan Golnar vpraša glede kolesarske poti na meji z Občino Ravne na 
Koroškem. Zanima ga, kdo mora očistiti kolesarsko pot, ki je trenutno močno onesnažena 
zaradi spravila lesa. Župan pove, da mora za seboj počistiti tisti, ki je cesto onesnažil. 
Gospod Mlakar pritrdi ter doda, da v kolikor storilec tega ne stori, na njegove stroške to 
stori redni vzdrževalec ceste. Poziva občane, da tovrstna dejanja sporočijo na policijo. 
Župan odgovori, da naj pogleda, kakšno stanje je na omenjenem mestu.  
 
Glasovalo je 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP k tč. 5: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s Poročilom Policijske postaje Ravne 
na Koroškem lokalni skupnosti za leto 2013. 

 
K tč. 6 

PREDLOG PROGRAMA OSKRBE S PITNO VODO 
ZA OBDOBJE 2014-2017 ZA OBČINO PREVALJE. 

 

Gospa Meta Tasič Bukovec poda kratko obrazložitev ter na kratko predstavi vsebino 
Predloga Programa oskrbe s pitno vodo za obdobje 2014-2017 za Občino Prevalje. Doda, 
da je bil predlog posredovan tudi na resorno ministrstvo.  
 
Predsednik odbora za KCG, gospod Matej Pečnik, pove, da se  je odbor s predlogom 
Programa oskrbe s pitno vodo za obdobje 2014-2017 za Občino Prevalje seznanil ter ga 
daje v seznanitev občinskemu svetu.  
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da se je že več občanov obrnilo nanj, saj je JKP LOG d.o.o. 
podražil svoje storitve in jih mnogi že težko redno plačujejo. Doda, da predvideva, da je ta 
podražitev predvsem na račun novega načina obračunavanja stroška za vodo.  
 
Gospod Jure Penec opozori, da je gradivo na 49 straneh zanj preveč obsežna in želi, da 
se v prihodnje pripravi krajši povzetek za občinski svet s poudarkom na posamezni občini.  
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V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP:  
Občinski svet občine se je seznanil s predlogom Programa oskrbe s pitno vodo v 
občinah Mežica, Prevalje in Ravne na Koroškem za obdobje 2014-2017, ki ga je 
izdelalo podjetje JKP Log, d.o.o. 

 
 

K tč. 7 
PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Gospod Maks Pučelj poda kratek uvod ter prebere predloge sklepov.  

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 1 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje imenuje Občinsko volilno komisijo v naslednji 
sestavi: 
 
1   JANA HORVAT, univ.dipl.prav.            predsednica 
2 IVAN PRIDIGAR, univ.dipl.prav  namestnik predsednice 
3 BERNARDA GRADIŠNIK                      članica 
4 TEREZIJA VIVOD                                 namestnica članice 
5 UROŠ GOLNAR                                 član 
6 VLASTA ANTIČ                                 namestnica člana 
7 POLONA PEČNIK                                 članica 
8 ADA SEKAVČNIK                                 namestnica članice. 
 
Imenovanje velja od 20. 03. 2014 za mandatno dobo 4. let. Naloge občinske volilne 
komisije so določene z zakonom in statutom občine.  
 
Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan 
po objavi. 
 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 2 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme ugotovitveni sklep, da preneha mandat članu 
Občinskega sveta Občine Prevalje, pok. Marjanu Sonjaku zaradi smrti.  
 
Občinska volilna komisija izvede postopek za potrditev mandata nadomestnemu 
članu Občinskega sveta Občine Prevalje. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 3 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme ugotovitveni sklep, da preneha mandat članu 
sveta Krajevne skupnosti Šentanel pok. Marjanu Sonjaku zaradi smrti.  
 
Občinska volilna komisija izvede postopek za potrditev mandata nadomestnemu 
članu Občinskega sveta Občine Prevalje. 
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V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 4 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme ugotovitveni sklep, da preneha mandat članu 
Odbora za proračun in finance pok. Marjanu Sonjaku zaradi smrti. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 5 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme ugotovitveni sklep, da preneha mandat članu 
Odbora za družbene dejavnosti Danilu Vuteju zaradi nezdružljivosti. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 6 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje imenuje za nadomestnega člana Odbora za družbene 
dejavnosti KATJA STOPAR, stanujočo: Pod gonjami 54, Prevalje. Imenovanje začne 
veljati od 20. 03. 2014 in velja do konca mandatne dobe ostalih članov Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP št. 7 k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje imenuje Sašo Pupavac, stanujočo Trg 3a, Prevalje, za 
predstavnico Občine Prevalje v Svetu Doma starejših Na Fari. 
 
Imenovanje velja za mandatno dobo 4. let in začne veljati z dnem zaključka volitev v 
svet doma Starejših Na Fari. 
 
Gospod Andrej Stermec vpraša, kdo podaja predloge za občinsko volilno komisijo, saj ni 
dobil nobenega poziva. Gospod Maks Pučelj se opraviči in pove, da je najbrž prišlo do 
napake, saj bi naj bil poziv poslan vsem svetnikom. Gospod Matej Pečnik še doda, da je 
navadno predlogov manj, kot pa je razpisanih mest za določeno zadevo ter da se je že 
dogajalo, da so morali poziv ponoviti; tako je bilo tudi v tem konkretnem primeru. Gospod 
Franc Juričan poda gospod Maksu Pučlju par predlogov za delovanje njegove komisije. 
Županu predlaga več sodelovanja z drugimi občinami v državi in tudi v tujini ter poda 
pobudo tudi za prijateljske občine. Gospa Metka Naveršnik opozori na določbo odloka, ki 
so ga svetniki sprejeli pod točko 4 ter opozori, da morajo svetniki, odbori in komisije biti 
pozorni ali morajo za imenovanja v nekatere funkcije predlagani izpolnjevati kakšne 
posebne, z zakonskim ali podzakonskim aktom določene, zahteve.  
 
Gospa podžupanja pove, da je bilo z Občino Šentrupert že dogovorjeno za strokovno 
ekskurzijo na temo dobre prakse v občinah ter da lahko se lahko ekskurzije udeležijo tudi 
svetniki.  
 

K tč. 8 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
1. V imenu krajanov izreče kritiko uslužbenki Jeromel ter ji očita neodzivnost ter 
ignoranco na vabila, pisna vprašanja, podane predloge ipd. Pove, da prebivalci območja 
niso bili obveščeni o pričetkih del ter predlaga, da se z uslužbenko opravi razgovor, saj je 
takšno vedenje nesprejemljivo.  
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Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
2. Opozori na problematiko zapiranja stare smetne jame na Holmecu. Doda, da 
komunalno podjetje nima več sredstev za ureditev zaprtja jame. Pojasni, da bo potrebno 
prebivalcem v okolici smetišča še nekaj časa izplačevati odškodnino. Zanima ga tudi, kako 
daleč so zadeve v zvezi z ZMES-om.  
 
Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
3. Vprašanja naslavlja na župana, občinsko upravo ter posebej na oddelek KCG. Želi 
pisni odgovor glede informacij v zvezi z izgradnjo cestnega križa oziroma ga zanima, ali se 
na tem področju še kaj dogaja. 
4. Opomni na izredno slabo stanje državne ceste na relaciji med Holmecom in 
Prevaljami. Opozori tudi na cesto skozi naselje Prevalje ter posebej izpostavi, da Prevalje 
nimajo izgrajene obvoznice in gre ves promet skozi naselje.  
5. Vpraša glede asfaltiranja na Lešah do cerkva, saj je obveščen, da občina ni prejela 
nobenih sredstev na razpisu. Poziva, da se cesta asfaltira vsaj do cerkva. Opomni še, da 
je Občina Mežica na istem razpisu prejela sredstva za asfaltiranje do kapelice proti Lešam. 
Prosi za pisno pojasnilo.  
 
Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
6. Opozori, da je redar Pod Gonjami na območju dvosmernega prometa, kjer so 
avtomobili parkirani ob cesti, izvajal nadzor ter izrekal kazni. Vpraša, ali bo to redna 
praksa, saj ga je ne to opozorilo precej občanov. Župan odgovori, da je redar izrekal 
opozorila in ne kazni ter da bo opozorila izrekal še nekaj časa, nato pa bo ravnal v skladu 
z zakonskimi in podzakonskimi akti. Gospod tajnik še doda, da bo v kratkem kontaktna 
oddaja na Tv Uršlja, kjer bo redar gost in bodo imeli občani možnost postavljati vprašanja 
ter se seznaniti z njegovim delom in pristojnostmi. Doda, da bo ta oddaja v prvem tednu 
meseca aprila. Pove še, da bo redar do konca meseca aprila izrekal le opozorila.  
 
Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
7. Občani na območju Starih Sledi sprašujejo, kdaj bo cesta na tem območju 
asfaltirana.  
8. Opozori na slabo osvetlitev ulic, saj imajo ulične svetilke na nekaterih mestih zelo 
ozek snop svetlobe in je zato posledično veliko »slepih krakov«. Posebej izpostavi slabo 
osvetljenost na območju krožišča pri vodnem rovu. 
9. Predlaga izvedbo kontaktne oddaje v živo na Tv Uršlja, da bi se občani lahko 
seznanili z njegovim delom ter postavili vprašanja, ki jih zanimajo.  
10. Vpraša, ali kdo kontrolira težo vozil, ki se vozijo po lokalnih cestah za katere občina 
izdaja soglasja za prevoz, saj je seznanjen, da se težko naloženi tovornjaki peljejo po 
lokalni cesti, ko pa pridejo do državne, se pa raztovorijo na dva tovornjaka ter doda, da se 
s preveč naloženimi tovornjaki občinske cest močno uničujejo. Pozove k strožji kontroli. 
Župan odgovori, da je to v pristojnosti policije. Gospod Stermec odvrne, da policija ne 
nadzira stranskih občinskih cest. Župan odgovori, da so pri policiji glede tega že 
poizvedovali ter dobili odgovor, da policija sicer to lahko dela, vendar imajo zmanjšana 
materialna sredstva in ne morejo oprati policijskih vozil, zato tovrstnega nadzora ne 
izvajajo.  
 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
11.  Opozori na nepregledno vključevanje na glavno cesto pri starem vrtcu, saj živa 
meja onemogoča dobro preglednost ter varno vključevanje v cestni promet.  
12. Vpraša glede izgradnje nadstreška pri zdravstveni postaji na Prevaljah, saj je s 
proračunom bila predvidena izvedba. Zanima ga, kdaj bo nadstrešek izgrajen.  
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13. Pove, da so v času reševanja občanov zaradi žleda vse občine imele srečanje med 
županom in sodelujočim pri reševalnih akcijah ter opomni, da na Prevaljah tega ni bilo ter 
upa, da bodo sodelujočim stroški, nastali zaradi reševanja in nudenja pomoči, povrnjeni. 
Župan odgovori, da se z njimi srečuje vedno, kadar je potrebno kaj delati, prav tako se je 
vsem zahvalil in bo povrnil nastale stroške, ki so že v planu.  
 
Občinski svetnik Jure Penec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
14.  Opozori, da je bila tabla za označitev prenehanja naselja Prevalje pri stanovanjski 
hiši na  naslovu Breznica 33 prestavljena s strani DRSC za približno 15 do 20 metrov 
nazaj, saj so imeli tam stanujoči zaradi nepreglednosti pri vključevanju v cestni promet 
precej težav; pogled jim je zastirala ravno predmetna tabla. Apelira na občino, da se 
omenjeno območje osvetli, saj je zaradi slabe osvetlitve vidljivost zelo slaba.  
15. Vpraša, ali obstaja kriterij (višina, naklon…) za izvedbo postavitve ležečih cestnih 
ovir, ki jih postavlja občina, saj je pri njih postavljena oznaka omejitve hitrosti na 30 km/h, 
pri čemer opozori, da se s to hitrostjo čez oviro ne da varno peljati.  
 
Občinska svetnica Tanja Klemenc Sekuti je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
16. Ponovno opozori na slabo stanje na cesti na območju Perzonali. 
17. Opozori, da so vrečke in koši za pasje iztrebke polni ter vpraša, kdo jih prazni. 
Župan odgovori, da so koši že izpraznjeni, vendar bo na to še ponovno opozoril.  
 
Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
18. Izpostavi, da Pod Gonjami ni prometne signalizacije, ki bi prepovedovala ustavljanje 
in parkiranje na cesti. Opozori tudi, da so na cesti postavljeni koši za smeti.  
 
Občinska svetnica Hedvika Gorenšek je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
19. Se zahvali gospodu Juričanu za zgoraj navedeno vprašanje. Navede, da projekt ni 
bil izbran za sofinanciranje zaradi manjše napake ter dopolni, da je župan obljubil, da bo 
projekt ponovno prijavil na prvi naslednji razpis, ko bo to mogoče, saj bi naj bila vsa 
dokumentacija že dobro pripravljena.  
 
Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
20.      Opozori na spravljanje lesa in uničevanje cest zaradi preveč naloženih tovornjakov. 
Izpostavi, da je že videl preveč naložen tovornjak, ki pride iz lokalne ceste ter se delno 
raztovori, preden zavije na državno cesto, saj ima preveliko osno obremenitev. Župan 
odgovori, da so glede tega že javili policiji, ki pa zadevo zelo težko sankcionira, saj mora 
kršitelja dobiti pri dejanju samem. Poleg tega je policija kot odgovor, zakaj tega ne 
prakticira pogosteje, navedla, da nimajo zadostnih sredstev za čiščenje svojih vozil po 
opravljenem terenskem ogledu na tovrstnih cestah.  
 

 
K tč. 9 

RAZNO 
 

Ni bilo razprave 
 

Seja je bila zaključena ob 18. uri in 28 minuti. 
 
 
       Zapisal                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 - Izvršen, zapisniki so odložena v zbirko listin. 
 
Sklep št. 4  - Izvršeni na seji. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
Sklep št. 5 - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 6 - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 7 - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 8 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 9 - Izvršen na seji. 
 
 


